

German version below

Summer School "Quantum Technologies" 2023
August 21st-25th Vienna

Co-organized by FH Technikum Wien & Slovak Academy of the Sciences

This one-week long summer school combines input by experts from industry and science with hands-on students' project on quantum computing, quantum cryptography and quantum electronics. It unites an international crowd of students with potential employers and high-profile educators. This is a unique opportunity to get in touch with quantum technologies without the pressure of exams.

Participants receive a course certificate over 3 ECTS • No previous knowledge about quantum physics required, all are welcome • The summer school takes place at FH Technikum Vienna • The language of the talks and work groups will be English fostering international communication • The participation fee is a deposit of 50.- Euro which will be refunded in the form of food vouchers valid in restaurants and supermarkets • Conference dinner offers vegetarian and vegan options and is free of charge • Deadline for registration is June 15th

Register here: <https://www.technikum-wien.at/registration-summer-school-2023>

Summer School "Quantentechnologien " 2023
21.-25. August, Wien

Eine Kooperation der Slowakischen Akademie der Wissenschaften und der FH Technikum Wien

*Diese einwöchige Summer School verbindet Vorträge von Expert*innen aus Industrie und Wissenschaft mit praktischen Projekten, in denen sich die Teilnehmer*innen mit Quantencomputing, Quantenkryptographie und Quantenelektronik auseinandersetzen. Sie bietet die Möglichkeit, sich dem Thema Quantentechnologien ohne Prüfungsdruck und Lernstress zu nähern.*

*Hier kommen internationale Studierende in Kontakt mit potentiellen Arbeitgeber*innen und hochqualifizierten Ausbilder*innen zusammen.*

*Teilnehmer*innen erhalten ein Kurszertifikat über 3 ECTS • Es werden keine Vorkenntnisse der Quantenphysik erwartet, jede*r ist willkommen • Die Summer School findet an der FH Technikum Wien statt • Die Arbeitssprache ist Englisch, um eine internationale Kommunikation zu ermöglichen • Die Teilnahmegebühr ist ein Pfand von 50.- Euro, das den Teilnehmer*innen in Form von Gutscheinen gültig in Restaurants und Supermärkten erstattet wird • Das Konferenzdinner ist kostenlos und bietet vegetarische und vegane Optionen • Deadline für die Anmeldung ist der 15. Juni*

Anmeldung: <https://www.technikum-wien.at/registration-summer-school-2023>